



6Days 4Nights Explore Osaka

6 天 4 晚 探索大阪

Tour Code / 团号: AJKX-D7/06

Valid from Aug 2019
有效期从 2019 年 08 月

- **CITIES!** ❖ **Kansai – Kobe – Osaka – Kyoto**
城市! ❖ 关西 – 神户 – 大阪 – 京都
- **SLEEP!** ❖ **Hotel based on local 4 star accommodation**
住宿! ❖ **(Final confirmation on similar standard)**
- ❖ 当地 4 星级 住宿酒店 (最后确认于同等级酒店为准)
- ❖ Kansai 1N Kanku Joytel Airport Hotel ❖ 关西 1 晚 关空 Joytel 酒店
- ❖ Osaka 3N Namba Studio Apartment ❖ 大阪 3 晚 难波难公寓酒店
- **15min to Namba shopping area and Shinsaibashi & Dotonburi **** ****15 分钟距离到难波难闹区和, 心斋桥街, 道顿堀美食街****
- **EAT!** ❖ Japanese Chicken Hotpot + Mackerel Fish ❖ 日式养生鸡肉锅+青花鱼套餐
道地美食! ❖ Kyoto tofu hot pot + Udon noodle ❖ 京都豆腐料理餐 + 乌冬面套餐

Day 1 Kuala Lumpur → Osaka

- Depart to Japan~ the "Land of the Rising Sun".
- Check in hotel upon arrives.
吉隆坡 → 大阪
- 出发到有太阳之国之称~日本。
- 抵达后, 送往入住酒店。

Day 2 Kansai (71km) ⇄ Kobe (36km) ⇄ Osaka (B/L)

- **Hakutsuru Sake Brewery Museum:** Is the museums of the two major sake breweries in Japan in Hyogo Prefecture which boasts the largest production of refined sake in the nation.
- **Earthquake Memorial Park:** This park includes a large screen theater with realistic images of the earthquake's destructiveness and a documentary film about the recovery.
- **Kobe Harborland:** Kobe Harborland has a shopping facility located right along the sea with around 90 different shops and restaurants as well as an amusement park. We will make a Photo stop at Kobe Tower.
- **Kobe Kitano:** Is a historical district with a rich history of western influences and many old western houses remaining. Stroll through the pleasant street gives a good sense of the architecture.
- Shinjuku Kabuki Cho (pass by): One of the best known entertainment and red-light district in Japan.
关西 (71 公里) ⇄ 神户 (36km) ⇄ 大阪 (早/午)
- **神户白鹤清酒厂:** 神户是日本的清酒之乡, 这是一个造酒博物馆, 了解清酒的制作过程。
- **地震纪念公园:** 按原来样子保存下来, 以供参观而修建的公园。同时把记录神户港受灾的状况及修复过程等模型、映像、照片面板等进行展示, 让您近距离地感受大地震的可怕
- **神户海港世界:** 近海的商业设施, 集结约 90 家店铺与餐厅, 并且设有游乐园。停留拍照于神户铁塔-这

是神戸市的代表，带你游经火红色的神戸铁塔（不登塔）。

- **异人馆地区：**「异人馆」意为日本幕末到明治时代以后以欧美人为主的居住者所居住的住宅。这里的异人馆由于建造者、居住者的国籍、兴趣各有不同，因此每一栋建筑都有自己独特的风格，具有很高的观赏价值。

Day 3 Osaka

Whole day free on your own leisure to explore the bustling city.

Enjoy be a real Japanese life with board on their local train at own expenses.

- **Don Quijote:** One of the biggest duty free shop in whole around Japan.
- **Shinsaibashi Street:** No trip to Osaka will be complete without coming here as it is the busiest shopping paradise and entertainment area in Osaka.
- **Dotonbori:** A large scale downtown food street situated along the south bank of Dotonbori-gawa canal. It has unbelievable number of restaurants and amusement facilities that loved by the Osakan.
- **America-mura:** A seriously cool district filled with vintage shops, record stores, and top-notch food.
- **Umeda Area:** Is the daytime heart of Osaka. It's the transport and business hub of the city and there are plenty of restaurants, shopping mall and attractions here.
- **Universal Studios Japan:** One of the greatest theme parks that offer many exciting attractions realistically reproduced from many blockbuster Hollywood movies.

大阪

全日自由活动，闲游美丽又繁华的城市。

自费搭上当地火车，享受当个日本居民的生活。

- **唐吉诃德, 激安的殿堂：**日本最大型的连锁免税店。
- **心斋桥街：**这里集中了许多精品屋和专卖店，从早到晚熙熙攘攘，到处是市民和游客的人流。
- **道顿堀美食街：**这里有不少电影院，还有上演木偶戏的“文乐座”和表演大众曲艺“寄席”等传统艺术的剧场。
- **美国村：**年轻时尚潮流集中地，其中最具有规模最好逛的 Big Step 商场，位置跟建筑相当显目，BIG STEP 是结合了美式潮流、艺术、街头、游戏、音乐以及美食等等的综合商业设施。
- **梅田地区散步：**这里交通四通八达，主要的 JR 线、阪急线、阪神线都连接于此，大型综合车站“大阪站”就位于这里，也是大阪繁华热闹的大型商圈之一，众多大型百货、餐厅林立
- **大阪环球影城：**电影主题乐园，提供许多与电影相关的游乐设施。

Day 4 Osaka

Whole day free on your own leisure to explore the bustling city.

Within 15min taking local train at own expenses, you may able to reach to below places:

- Kuromon Ichiba Market: it an excellent venue for strolling, sampling, and snacking on a delicious variety of fresh market foods.
- Houzenji Yokocho: an ancient old street with long-standing Japanese restaurants, bars, okonomi-yaki restaurants and kushi-katsu restaurants.
- Denden Town: Experience Akihabara like atmosphere in Osaka

大阪

全日自由活动，闲游美丽又繁华的城市。

自费乘搭火车时限 15 分钟内能抵达的景点：

- **黑门市场：**号称是“大阪人的厨房”，品尝日本新鲜鱼类，深受外国游客喜爱。
- **法善寺小巷：**散发着静谧的大阪风情的街道。胡同内有老字号的日本菜馆、酒吧、什锦煎饼店、炸肉饼串店等。
- **电街：**这里有电脑用品、电玩、漫画、动画，是御宅族们的天堂，也有大阪秋叶原之称，这里多了女仆咖啡厅，各式各样电玩店，模型材料店，免税店等。

Day 5 Osaka (53km) ➤ Kyoto (100km) ➤ Kansai → Kuala Lumpur (B/L)

- **Osaka Castle Park** (outview): It is a public urban park and historical site, with more than 600 cherry trees, 95 kinds of apricot flowers, and 1200 trees. You can see the famous Osaka Castle (outview) here.
- **Kiyomizu Dera (Kiyomizu Temple)** (include entrance): It is listed as World Cultural Heritage (UNESCO) which is famous for its wooden stage.
Kiyomizu Zaka: A traditional Japanese style street with many shops that sell traditional gift, Nishijin (Kyoto textile), and souvenirs.
Otowano Taki: It is considered one of the top 100 most beautiful waterfalls in Japan.
Jishu Jinja: This shrine located in Higashiyama is well-known for the “Love Coincidence”.
- **Bamboo Forest**: The path is set between Tenryuji Temple and Nonomiya Shrine for over 500 meters long. It is absolute beautiful when the sun barely peaks through the bright green bamboo leaves and the stalks swinging in the wind.
Arashiyama: Located in the western outskirts of Kyoto, it has been a popular destination since the Heian Period for its natural setting.
- **Premium Outlet**: More than 100 international brands await you here!
- We bid farewell and bringing home only wonderful memories of Japan!
大阪 (53km) 田 京都 (100km) 田 关西 → 吉隆坡 (早/午)
- **大阪城公园** (外观): 是位于大阪市中央区的大型绿地公园及停留拍照于大阪城是大阪的象征。
- **世界文化遗产清水寺** (含入门票): 京都最知名的观光胜地之一, 以“清水舞台”著称, 吸引了众多外国旅客造访的寺庙。
清水坂: 这是一条和风古典商店街, 你可在这买到日本传统的手工艺品, 也可找到西阵织 HELLO KITTY 专卖店。
羽音瀑布: 千年以上的历史, 也是日本百大名水之一。
地主恩缘神社: 是位于京都市东山区的神社, 是日本有名的结缘, 祈求恋爱运的神社。
- **岚山公园**: 位于京都西郊, 是京都知名风景区, 以春天的樱花和秋天枫叶闻名。
- **竹林小径**: 竹林小径长约 500 公尺, 走在其中只闻沙沙的竹叶声和突如起来的雨滴声, 大多数人都会停在竹林之日拍拍这异于城市的美丽景致, 不时还有穿着和服的女生走过来, 为竹林更添悠悠意境。
- **名牌精品工厂直销店**: 最大规模的奥特莱斯购物城, 有 100 多种国际品牌的商品在此销售!
- 集合前往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。把日本美好的回忆带回家!

Day 6 Arrive Kuala Lumpur

- A warm Welcome Home!
抵达吉隆坡
- 欢迎回到马来西亚!

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改, 修正或改变行程, 如果有必要, 恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性, 最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。